
Projekt 

 

Protokół Nr XXXV/2017 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu zwołanej na dzień 28 lutego 2017 roku na godz. 19,00 a 

odbytej w dniu 1 marca  2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 2
17

 w nocy , a zakończyły o godz. 3
15

.
.
   

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XXXV sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości oraz  mieszkańców 

Powiatu Myśliborskiego. 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdziła, że w obradach udział bierze 19 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

w imieniu Zarządu Powiatu zaproponował wycofanie z porządku sesji punktu 2;                         

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 
oraz wprowadzenie kolejnych  3 projektów uchwał:  

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok -  

dotyczy 250.000 zł z wolnych środków z lat ubiegłych z przeznaczeniem dla spółki szpital                 

w Dębnie  

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok – 

dotyczy 250.000 zł z wolnych środków z lat ubiegłych z przeznaczeniem dla spółki szpital                

w Barlinku 

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok – 

dotyczy 250.000 zł. z wolnych środków z lat ubiegłych budowy: 

-  chodnika w miejsc  Ławy w kwocie 34.000 zł.,  

- chodnika w miejsc. Chłopowo w kwocie  111.000 zł.,   

- chodnika w miejsc. Kierzków w kwocie 30.000 zł,;   

- na opracowanie dokumentacji na remont drogi w miejsc. Głazów w kwoce 40.000 zł.;  

- na opracowanie dokumentacji  na remont drogi w Renicach w kwocie 30.000 zł.  

 

Radna  - Alicja Prill 

zaproponowała, aby z porządku sesji wycofać projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

podjęcia działań zmierzających do zorganizowania dowozu uczniów do szkół 

ponadgimnazjalnych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski. Przekazała, 

że nie jest przeciwna  podjęciu takiej inicjatywy lecz ma wiele pytań i uwag do samego 

projektu uchwały. Powinien być przygotowany plan zbiorowego transportu publicznego.  

Z uwagi na zbyt późną godzinę zaproponowała, aby tym projektem uchwały zająć się na 

kolejnej sesji.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

w imieniu Zarządu Powiatu w Myśliborzu, zaproponował autopoprawkę do projektu uchwały 

i przekazał projekt uchwały wraz z  autopoprawką Przewodniczącej Rady. Kolejno odczytał 

projekt uchwały wraz z autopoprawką.  



 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza 
Przystąpiła do głosowania.  

Za wycofaniem z porządku sesji projektu uchwały w punkcie 2 porządku sesji;  Podjęcie uchwały      

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok głosowało większość 

radnych.   

 

Wniosek został przyjęty.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

zgłosiła wniosek o 5 minut przerwy na zapoznanie się z projektami uchwał. 

 

Przewodnicząca Rady  ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Po przerwie, 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza 
przystąpiła do głosowania wniosków o wprowadzenie projektów uchwał do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu  2 o brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok  (dotyczy 250.000 zł z wolnych 

środków z lat ubiegłych z przeznaczeniem dla spółki szpital w Dębnie) głosowało -  18 

radnych, przeciw – 0,  1 radny wstrzymał się od głosu. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu  2a) o brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok  (dotyczy 250.000 zł z wolnych 

środków z lat ubiegłych z przeznaczeniem dla spółki szpital w Barlinku ) głosowało -  19 

radnych, przeciw – 0,  nikt nie  wstrzymał się od głosu. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji punktu  2b) o brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok  (dotyczy 250.000 zł. z wolnych 

środków z lat ubiegłych budowy: 

-  chodnika w miejsc  Ławy w kwocie 34.000 zł.,  

- chodnika w miejsc. Chłopowo w kwocie  111.000 zł.,   

- chodnika w miejsc. Kierzków w kwocie 30.000 zł,;   

- na opracowanie dokumentacji na remont drogi w miejsc. Głazów w kwoce 40.000 zł.;  

- na opracowanie dokumentacji  na remont drogi w Renicach w kwocie 30.000 zł.) głosowało 

-  18 radnych, przeciw – 0,  1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Porządek sesji:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

2a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

      2b. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 



4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli podjęcia działań zmierzających do 

zorganizowania dowozu uczniów do szkół ponadgimnazjalnych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że Prezes Szpitala w Dębnie w odpowiedzi na interpelacje udzielił informacji, że 

oddział ginekologiczny wykorzystał kontrakt w  wys. około 90%, a co z pozostałymi 

oddziałami, które nie wykorzystały kontraktu w 2016 roku.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie  - Oskar Skiba 

przekazał, że wszystkie pozostałe oddziały szpitala wykonały kontrakt. Średnia dla szpitala 

była prawie 106 %. Łączna kwota  nadwykonań wynosiła 480.000 zł. Otrzymaliśmy 380.000 

zł. zwrotu. Różnica wyniosła 98.000 zł.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że jest przeciwny przekazywaniu środków finansowych dla szpitala na tzw. 

przejedzenie. Środki te powinny być przeznaczane na rozwój szpitala. Jestem przeciwny 

przekazaniu dotacji jako dopłaty dla szpitala w Dębnie. Kolejno złożył wniosek; w tabeli w 

załączniku  dokonać takiego zapisu jak dla szpitala w Barlinku „dotacje celową z budżetu na 

finansowanie bądź dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych 

jednostek nie zaliczanych do sektora finansów publicznych.” poprosił o przegłosowanie 

wniosku.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

przekazała, że ta forma dopłaty 250.000 zł. dla szpitala Dębnie  jest właśnie w ten sposób 

skomunikowana z Burmistrzem Dębna. W momencie kiedy powiat przekaże te środki dla 

Szpitala w Dębnie, Gmina Dębno również proporcjonalnie włączy się w dofinansowanie.  

 

Radna  - Alicja Prill 

przekazała, że zaniepokoiła radna wypowiedź Starosty, która powiedziała, że dopłaty będą 

udzielane proporcjonalnie do udziałów.  

Zaproponowała, żeby Rada Powiatu poparła wniosek radnego Z. Siarkiewcza. Jesteśmy za 

tym żeby przekazać te 250.000 zł dla szpitala w Dębnie, ale na inwestycje.  

Zaproponowała, aby Starosta rozmawiała z Burmistrzem Dębna, aby udzielił wsparcia 

finansowego dla Szpitala w Dębnie  250.000 zł. na wydatki bieżące a 150.000 zł. na 

inwestycje.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

zwrócił uwagę, że radni znowu rozdają pieniądze bez gotowego planu. Słyszeliśmy od 

prezesa Szpitala w Dębnie, że priorytetem  tego szpitala są inwestycje po to żeby ten szpital 

się rozwijał. Dlatego nie rozumiem dlaczego jest pewnego rodzaju blokada żeby przeznaczyć 



te środki na te niezbędne inwestycje. Przekazał, że domaga się planu na rozwój służby 

zdrowia w powiecie myśliborskim.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

przekazała, że wszyscy wiemy jak mniej więcej rysuje się strata za 2016 rok, dlatego te 

pieniądze dla szpitala są potrzebne. One i tak w pełni nie zadawalają potrzeb szpitala. Jest to 

tylko częściowe pokrycie potrzeb. Burmistrz Dębna ze swoimi radnymi uzgodnił, że  z gminy 

Dębno będą przekazywane środki na zadania inwestycyjne. Zespół ds. szpitali w przyszłym 

tygodniu rozpocznie swoje prace. 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że warunkiem przekazania środków przez gminę Dębno w określonej wysokości 

jest przekazanie środków przez organ prowadzący czyli powiat. Proponuje przekazać te 

środki, a prezes i rada nadzorcza najlepiej wie na co te środki przekazać.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

wyjaśnił, że radni  nie są przeciwko szpitalowi, chcą żeby ten szpital się rozwijał. Może niech 

Skarbnik Powiatu wypowie się na temat pozostałych wolnych środków, które możemy 

przeznaczyć na szpital.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Arkadiusz Mazepa 

nikt nie jest przeciwko ani jednemu ani drugiemu szpitalowi. W szpitalu w Dębnie jesteśmy 

większościowym udziałowcem i przeznaczamy takie środki finansowe, ale w szpitalu w 

Barlinku posiadamy tylko 1 % udziału i powiat chce przekazać dla szpitala również 250.000 

zł. Nie wiemy, czy Burmistrz Barlinka również planuje dofinansować szpital w Barlinku. Nie 

mamy takiej deklaracji.  

Burmistrz Dębna deklaruje chęć partycypowania ale nie mamy żadnego zapewnienia ze 

strony radnych. Burmistrz Dębna mógłby również wesprzeć szpital pożyczką, pomogłoby to 

Prezesowi Szpitala złapać oddech.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

przekazała, że Burmistrz Dębna nie  uczestniczy w dzisiejszej sesji z uwagi na późną porę. 

Zaapelowała, że jeżeli radni powiatowi chcą  pomóc szpitalowi w Dębnie żeby szpital wszedł 

w kolejny etap reformy to powinni dziś przegłosować przedłożony projekt uchwały.  

 

Radny – Waldemar Pacewicz 

poprosił aby prezes Szpitala w Dębnie poinformował na co planuje przeznaczyć otrzymane  

środki finansowe w kwocie 250.000 zł.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie – Oskar Skiba 

przekazał, że 250.000 zł. nie rozwiąże problemów tego szpitala. Zestawiłem poniesione 

koszty w ostatnich latach w stosunku do wartości wykonania kontraktu i poniesione koszty w 

stosunku do wartości sprzedaży. Kiedy mówimy o kosztach w relacji do wartości  

zapłaconego kontraktu od roku 2013 w kolejności mamy różnicę 1.200.000 zł, 2.000.000 zł. 

4.400.000 zł., 4.600.000 zł. brakujących środków. Kiedy odniesiemy koszty do sprzedaży 

sytuacja wygląda trochę lepiej ale w dalszym ciągu od roku 2013 mamy; 260.000 zł. 

brakujących środków, kolejno 530.000 zł. brakujących środków, 2.700.000 zł. brakujących 

środków i 2.300.000 zł. Mówimy o bieżących potrzebach, trzeba zapłacić bieżące faktury. Są 

zobowiązania,  z czego około 800.000 zł to zobowiązania wymagalne wynikające z dostaw 



leków, opatrunków, wykonania usług dla szpitala, transportu, cateringu i prania. Środki  te 

zostaną przeznaczone na zapłatę częściowe zobowiązań.  

Burmistrz Dębna deklaruje pomoc finansową na zadania inwestycyjne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady - Robert Dudek 

Zwrócił uwagę, że dzisiaj radni pytają, czy Starosta ma pisemne deklaracje  Burmistrza 

Dębna lub Rady Miejskiej w Dębnie odnośnie finansowania szpitala, a na jednej z ostatnich 

sesji kiedy grupa radnych zaproponowała uchwałę dot. inwestycji drogowych, gdzie wpisała 

wkład własny gminy, nie mięli potwierdzenia na piśmie od władz gminy. Dopiero  

mobilizowano Zarząd do tego, żeby prowadził z Burmistrzami w tym kierunku rozmowy. A 

dziś ta sama grupa radnych zwraca uwagę na to, że Zarząd nie ma deklaracji Burmistrza 

Dębna i Barlinka odnośnie dofinansowania szpitali.  

Wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania wniosku radnego Z. Siarkiewicza dot. zmiany treści załącznika na 

zapis: „dotacje celową z budżetu na finansowanie bądź dofinansowanie kosztów realizacji 

inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych do sektora finansów 

publicznych.” 

Za wnioskiem głosowało – 7 radnych, przeciw – 9 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu. Wniosek nie przeszedł.  

 

Kolejno Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. 

 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 18 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

Wniosek nie został przyjęty. 

Kolejno Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych, przeciw – 1,  3 radnych wstrzymało się od 

głosu. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XXXV/190/2017/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA                         

1 MARCA 2017 ROKU W SPRAWIE ZMIANY BUDZETU POWIATU MYŚLIBORSKIEGO 

NA 2017 ROK  (załącznik nr  2  do protokołu) 

 

Prezes Szpitala w Dębnie – Oskar Skiba 

podziękował Radzie Powiatu za podjęcie uchwały przeznaczając tym samym 250.000 zł. dla 

Szpitala w Dębnie.  

Ad. 2a)  

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że tłumaczy nieobecność Burmistrza Barlinka z uwagi na późną porę odbywania 

sesji. Prezes Szpitala w Barlinku również był obecny na dzisiejszej wcześniejszej sesji ale z 

uwagi na przedłużająca się porę rozpoczęcia drugiej sesji zrezygnował z oczekiwania. 



Szpital Barlinek potrzebuje pilnie dodatkowych środków finansowych  jak Szpital w Dębnie 

na bieżącą działalność  ale dla Barlinka środki finansowe przypisane są na inwestycje. Szpital 

pilnie potrzebuje środki na zobowiązania. Nie jest prawdą, że Burmistrz Barlinka nie chce 

rozmawiać.  

  

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

złożył wniosek o zamknięcie dyskusji.,  

 

Przewodnicząca Rady przed głosowaniem wniosku o zamknięcie dyskusji udzieliła głosu 

radnemu W.Wojtkiewiczowi. 

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz  

zaproponował, aby zespół ds. szpitali, który w przyszłym tygodniu ma rozpocząć swoje prace 

opracował. Powiatowy program opieki zdrowotnej. 

 

Kolejno Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały. Za podjęciem uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok głosowało -  18 radnych, 

przeciw – 1 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 
UCHWAŁA NR XXXV/191/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA 1 MARCA 

2017 ROKU W SPRAWIE ZMIANY BUDZETU POWIATU MYŚLIBORSKIEGO NA 2017 

ROK  (załącznik nr  3  do protokołu) 
        

Ad. 2b)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

Radna – Alicja Prill 

odniosła się do poprzedniej sesji, która była zwołana w trybie nadzwyczajnym na wniosek 

Zarządu Powiatu na dzień 16 lutego br. Porządek obrad tejże sesji zawierał projekty uchwały, 

w których były przeznaczone środki finansowe na drogi, które już wcześniej Rada Powiatu 

podjęła  decyzję o ich realizacji. Przed tą sesja do godz. 16,15 trwało posiedzenie Komisji 

Oświaty i nikt z członków Zarządu Powiatu  nie wspomniał, że będzie zmiana porządku sesji, 

i zmieni się zakres realizowanych inwestycji drogowych. Mimo, że na sesji nie było quorum 

odbyła się dyskusja, na której Wiecestarosta odczytał zupełnie inny katalog inwestycji. W tej 

chwili radnym zaproponowano podjęcie trzech odrębnych projektów uchwał, które osobno 

zawierają inwestycje drogowe, osobno środki dla szpitali i inwestycje w Myśliborzu.  

Złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik  

przekazał, że mieszkańcy miejscowiści Chłopowo czekają na inwestycję drogową już dekadę. 

Dziesięć lat temu została  sporządzona dokumentacja. Podobnie jest w Głazowie, w Renicach 

i Kierzkowie tam mieszkańcy również od wielu lat czekaja na zrealizowanie tam inwestycji 

drogowej.  

 

 

Radna  - Alicja Prill 

zapytała, kiedy radny F. Łukasik dowiedział, że w  projekcie uchwały znajdą się te 

inwestycje? To ja powiedziałam, że w  gminie Myślibórz  nie ma zaplanowanych inwestycji.  



 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 11 radnych, przeciw – 5, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

Na sali obecnych 16 radnych. 

 

Kolejno  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały. Za podjęciem uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok głosowało -  13 radnych, 

przeciw – 2 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 
UCHWAŁA NR XXXV/192/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA 1 MARCA 

2017 ROKU W SPRAWIE ZMIANY BUDZETU POWIATU MYŚLIBORSKIEGO NA 2017 

ROK  (załącznik nr  4  do protokołu) 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

Radna  - Urszula Sawicka  

Zapytała, jaką kwotę przeznacza się na wynagrodzenie dodatkowe roczne?  

 

Skarbnik Powiatu  -Małgorzata Popławska 

przekazała, że wkradł się błąd techniczny. Jeżeli chodzi o kwotę 17.338 zł. to dotyczy składek 

na ubezpieczenia społeczne a kwota  2.352  zł. na składki – fundusz pracy. Podczas 

wprowadzania do programu BESTIA nastąpił błąd techniczny. W załączniku Nr 2 wprowadza 

się zmiany w rozdziale 75085 – obsługa jednostek samorządu terytorialnego gdzie jest 

paragraf  404 powinien być paragraf 411. Składki na ubezpieczenia społeczne, gdzie jest 

paragraf 411, powinien być paragraf 412 – składki na fundusz pracy 

 

Radna  - Alicja Prill 

zaproponowała zmianę opisu tabeli w załączniku nr 2 – plan wydatków a nie plan dochodów.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania projektu uchwały z wprowadzoną autopoprawką przez Skarbnika 

Powiatu.  

Za podjęciem uchwały w sprawie  zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok 

głosowało – 15 radnych, przeciw - 0, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta.  

 
UCHWAŁA NR XXXV/193/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA 1 MARCA 

2017 ROKU W SPRAWIE ZMIANY BUDZETU POWIATU MYŚLIBORSKIEGO NA 2017 

ROK  (załącznik nr  5  do protokołu) 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

przekazała, że zmianie uległo uzasadnienie do projektu uchwały, aczkolwiek brakuje 

niezbędnych informacji do tego żeby radni mogli podjąć ten projekt uchwały. 



Przedsiębiorca wykonał swoje zadanie w Domu Wczasów Dziecięcych i nie otrzymał zapłaty 

za swoją pracę, kto był za to odpowiedzialny?  

 

Radna  - Alicja Prill 

Zarząd Powiatu był zobligowany do tego żeby w odpowiednim terminie złożyć wniosek o 

środki nie wygasające. W tej chwili należałoby uczciwie powiedzieć kto popełnił błąd. Ze 

strony jednostki nadzorującej nie było prawidłowego monitorowania. Zgłosiła wniosek o 

zamknięcie dyskusji.  

 

Starosta Myśliborski- Danuta Patkowska  

przekazała, że nie zgadza się z wypowiedzią radnej A.Prill. Trudności jakie stwarzała  

dyrektor DWDz. spowodowały, że nie możliwe było wykonanie zadania w wyznaczonym  

terminie.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

przekazała, że Starosta zmusza radnych do usankcjonowania łamania prawa.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że tę sprawę należy dalej zbadać. Dyrektor DWDz. w Myśliborzu na posiedzeniu 

Komisji Zdrowia podała zupełnie inne fakty i dlaczego mamy Pani dyrektor nie wierzyć?  

 

Kolejno przystąpiła do głosowania  wniosku radnej Sawickiej o zamknięcie dyskusji. Za 

wnioskiem głosowało – 13 radnych, przeciw – 2 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Kolejno przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego rok 2017  

głosowało – 15 radnych, przeciw-   radnych, nikt z radnych nie  wstrzymał sie od głosu.   

 

UCHWAŁA NR XXXV/194/2017 W SPRAWIE ZMIANY  BUDŻETU POWIATU 

MYŚLIBORSKIEGO ROK 2017 (załącznik nr 6 do protokołu) 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli podjęcia działań zmierzających do 

zorganizowania dowozu uczniów do szkół ponadgimnazjalnych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

przekazał, że w paragrafie  1 niniejszej uchwały należy dopisać wyrazy „do szkół”.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał dlaczego Zarząd Powiatu zwraca się do Rady Powiatu o poparcie w kwestii 

stworzenia sieci dowozów uczniów do szkół. Dlaczego sam Zarząd Powiatu nie podejmie 

takiej decyzji.  

 

Radna – Alicja Prill 

zaproponowała, żeby nie przyjmować autopoprawki. Mam wątpliwość, czy możemy 

zorganizować dowozy dla uczniów szkół i tak sformułować tę uchwałę.  Zarząd powinien 

przedstawić rozwiązania logistyczne, zaplanować sieć dojazdów i  koszty z tym związane. 

Brakuje informacji, czy ten dowóz będzie zorganizowany dla uczniów spoza powiatu 



myśliborskiego, czy będzie to dla uczniów z naszego powiatu. Czy będzie  to się wiązało tym,  

że będą opłaty np. bilety miesięczne. 

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

przekazał, że w miesiącu marcu rozpoczyna się nabór uczniów do szkół, jeżeli nie 

podejmiemy tej uchwały  to dyrektorzy szkól nie będą mięli podstaw żeby dodatkowo 

przekonywać tym uczniów aby uczęszczali do naszych szkół. Będziemy wiedzieli, czy te 

dowozy będą konieczne w momencie kiedy będzie ostateczny nabór. Na poczt ku lipca 

będziemy wiedzieć jaki będzie nabór. Może się okazać, że nie będzie konieczności 

organizowania dowozów.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że jest to dobra inicjatywa Zarządu Powiatu. Za każdym uczniem idzie subwencja, 

jeżeli jesteśmy w stanie dowieźć uczniów to  jest to możliwość pozyskania dodatkowych 

uczniów i subwencji. Pośpiech w tej kwestii jest wskazany, dlatego też warto tę uchwałę 

podjąć dzisiaj. Zaproponował zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia woli podjęcia działań zmierzających do 

zorganizowania dowozu uczniów do szkół ponadgimnazjalnych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski  głosowało – 14 radnych, przeciw- 0, 1   radny  

wstrzymał sie od głosu.   

 
UCHWAŁA NR XXXV/195/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA                           

1 MARCA 2017 ROKU W SPRAWIE WYRAŻENIA WOLI PODJĘCIA DZIAŁAŃ 

ZMIERZAJĄCYCH DO ZORGANIZOWANIA DOWOZU UCZNIÓW DO SZKÓŁ 

PONADGIMNAZJALNYCH, DLA KTÓRYCH ORGANEM PROWADZĄCYM JEST 

POWIAT MYŚLIBORSKI (załącznik Nr 7  do protokołu) 

 

Ad. 6 

Zamknięcie obrad 

 

O godz. 3
15 

Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła XXXV sesję Rady Powiatu                          

w Myśliborzu.  

 

Płyta audio z nagraniem XXXV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 1 marca 2017 roku 

stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 

 

 

 
Protokołowała: 

 

Janina Sidor 

Inspektor w Biurze BO 

 


